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Läsnäolijat Haso Jätkäsaarenkuja 13 kerhotilassa
Martti Löppönen (Puheenjohtaja), Tommi Kurki (Sihteeri), Tuulikki Grönberg (Jäsen), Bengt Halme (Jäsen), Merja Lehtinen (Jäsen),
Christina Turtiainen (Jäsen), Lars-Erik (Lasse) Laaksonen (varajäsen), Markku Väänänen (varajäsen), Anneli Mikkonen (varajäsen)

Teams-välityksellä kokouksessa mukana olivat
Timo Mikkola (Jäsen), Satumari Tinell-Kinnunen (Jäsen), Sami Saarela (Jäsen), Evgeni Semenove (Jäsen), Eija Yrjölä (varajäsen)

Poissa: Riitta Kalliorinne (varajäsen)

Haso-Yte 2024-2026 kokous
05/2024
ma 16 joulukuuta 2024, 17.15 - 19.30

Haso Jätkäsaarenkuja 13, 00220 Helsinki

Kokouspöytäkirja

1. Kokouksen avaus, laillisuuden ja päätösvaltaisuuden
toteaminen
Puheenjohtaja Martti Löppönen avasi kokouksen klo 17.15 ja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

2. Kokouksen järjestäytyminen
Todettiin, että kokouksen puheenjohtajana toimii Martti Löppönen. Sihteerinä toimi Tommi Kurki.

Kokouksen kohdassa 5 olivat paikalla Hason toimitusjohtaja Harri Palviainen ja Konsultti Robert Rasmus.

Robert Rasmus poistui kokouksesta klo 18.40 ja Harri Palviainen jäi vielä keskustelemaan kolmesta
kysymysestä, jotka Haso-Yte oli lähettänyt Hasolle pöytäkirja nro:4/24 ja kohdassa 9. Harri Palvianen poistui
kokouksesta klo 19.05.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin puheenjohtajan esittämällä tavalla. Kokouksen osallistujat olisivat toivoneet keskustelua
YTEn toimintatavoista ja Haso-yten tavoitteista. Tämän asian käsittely siirrettään seuraavaan kokoukseen,
ajan puutteen vuoksi.

4. Edellisen 30.10.2024 kokouksen nro 4 pöytäkirjan
hyväksyminen
Tuulikki Grönberg oli huomannut nro 4/24 pöytäkirjassa kirjausvirheen läsnäolijoiden listauksessa. Varsinainen
jäsen Sami Saarela oli kirjattu virheellisesti varajäseneksi. Oikaistaan virhe pöytäkirjaan.
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5. Budjetointiprosessi, tunnistetut kipupisteet ja
kehittämissuunnitelma, Tj Harri Palviainen ja Robert Rasmus
Hason toimitusjohtaja Harri Palviainen ja konsultti Robert Rasmus tulivat esittelemään alustavia suunnitelmia
koskien vuoden 2026 Haso kohteiden budjetinprosessista.

Konsultti Robert Rasmus alusti omaa esitystä kertomalla syitä miksi hänet on palkattu tähän projektiin
mukaan. Robert on tuomassa ulkopuolista näkemystä ja asiantuntemusta siihen miten budjettiin ja kirjapitoon
saadaan selkeyttä. Hän on Hason kanssa syksyn ajan kerännyt niin asukkaiden kuin myös Haso-yten ajatuksia
, siitä millainen pitäisi olla hyvä ja selkeä budjetti esitys kohteille.

Robert Rasmus esitteli aikajanalla miten asia tulee etenemään vuonna 2025 niin että, lopulliset tulokset
voidaan esitellä syksyllä 2025 asukastoimikuntien puheenjohtajien kokouksessa.

6. Edellisessä pöytäkirjassa 30.10.2024 kohdassa 9 esitetty
yhtiötasoisen valvojan nimeäminen
Asia ei ole vielä edennyt. Pöytäkirjassa nro:4/24 kohdassa 9 on kirjattu seuraavasti: "Päätettiin ehdottaa
Hasolle, että Hason tiedottaja muotoilee Hason asukasvalvojan haun Hason marraskuussa ajankohtaista -
nettisivuille sekä sähköpostitse lähetettäviin puheenjohtajien- että asukastiedotteeseen".

Asia yritetään nyt tammikuussa 2025 edistää Katja Remeksen kautta, niin että kyseinen ilmoitus saadaan
pikaisesti Haso puheenjohtaja postiin ja muihin Hason tiedotus kanaviin.

7. Kysymykset HASO:lle ja keskeneräiset asiat (edellisessä
pöytäkirjassa 30.10.2024 kohdassa 10 Hasolle esitetyt kysymykset
ja lisäykset)
Hason toimitusjohtaja Harri Palviainen keskusteli tämän kokouksen yhteydessä kolmesta kysymyksestä jotka
hänelle oli osoitettu ja vastasi myös näihin kysymyksiin. Hason asiakkuuspäällikkö Katja Remes oli vastannut
hänen toimialueelle kuuluviin kysymyksiin 28.12.24. Muutama kysymys jäi vielä vastamaatta. Kysymys ja
vastaus taulukko on tässä liitteenä. Taulukkoa tullaan täydentämään uusilla kysymyksillä ja vastauksilla koko
Haso-yten toimikauden ajan.

Hason vastauksia Yten esittämiin kysymyksiin.pdf

8. Muut asiat

8.1. Yten jäsenen Sami Saarelan eroilmoitus 30.11.2024
Päätetään myöntää eroilmoituksen perusteella ero Haso - Yten jäsenyydestä ja nimetä hänen tilalleen
varajäsenenä ollut Markku Väänänen

Sami Saarelan eroilmoitus Haso-Yten jäsenyydestä.pdf

8.1.1. Haso -Yten jäsenen Timo Mikolan 5.11.2024 Haso -Yten yhteistyöfoorumissa
esittämä suullinen eroilmoitus Haso - Yten jäsenyydestä
Päätetään myöntää eroilmoituksen perusteella ero Haso - Yten jäsenyydestä ja nimetä hänen tilalleen
varajäsenenä ollut Anneli Mikkonen
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8.1.2. Ymäristöministeriön nimeämispyyntö ASOneuvottelukunnan jäsenenestä ja
varajäsenestä
Haso-yten varsinaiset jäsenet äänestivät sähköisesti 1.12.24-3.12.24 välisenä aikana, siitä ketkä kolmesta
ehdokkaasta tulevat valituiksi ASO valtakunnallisen neuvottelukuntaan. Varsinaisen jäsenen paikasta kisasivat
Tuulikki Grönberg ja Evgeni Semenov.

Varajäsenen paikasta kisasivat: Bengt Halme ja Tuulikki Grönberg

Varsinainen jäsen äänestyksen tulos:

Tuulikki Grönberg 0,00 %

0

Evgeni Semenov

100,00 %

11

Varajäsen äänestyksen tulokset:

Bengt Halme 63,64 %

7

–

Tuulikki Grönberg

36,36 %

4

Haso-yten sähköisen vaalin perusteella suurimman äänimäärän varsinaiseksi jäseneksi Evgeni Semenov ja
varajäseneksi suurimman äänimäärän sai Bengt Halme.

Merja Lehtinen ja Markku Väänänen halusivat tehdä pöytäkirjaan eriävän kirjauksen. He olisivat halunneet että
valinnassa olisi sovellettu tasa-arvo periaatetta, eli varajäsenen olisi pitänyt olla naishenkilö kun varsinainen
jäsen on mies. Merja Lehtinen ja Markku Väänänen kyllä tyytyvät puheenjohtajan esitykseen, jossa varsinainen
jäsen on Evgeni Semenov ja varajäseneksi Bengt Halme.

ASOneuvottelukunnan jäsenen nimeäminen ääestyksen tulos.pdf

8.1.3. Yhten jäsen Markku Väänänen on pyytänyt saada tiedoksi hissien huoltoon ja
vasteaikoihin liittyvät tiedot, jotka Haso / ylläpitopäällillö Teemu Saarikivi on lähettänyt
Hason ylläpitopäällikkö Teemu Saarikivi on toimittanut 13.12.2024 puheenjohtaja Martti Löppöselle, Hason
Hissien kunnossapito ja korjaus pdf:n julkaisun.

Hissien huoltopalvelu ja korjaus.pdf

9. Kokouksen päättäminen ja seuraavat kokoukset
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.55

9.1. Seuraavat kokoukset
22.1.2025 Haso ja Haso-yten yhteistyöfoorumi/klo 14.00-17.00

27.1.2025 Haso-yte 2024-2024 kokous 1/2025/ klo 17.00-20.00

Haso Retkeilijänkuja 6, 00980 HKI


